

# QuickReg

PAGHIMO SA IMONG MGA GRUPO. PAGPALAPAD SA IMONG ABOT.

*“Ang tumong sa temporal ug espiritwal nga self-reliance mao ang pagbayaw sa atong mga kaugalingon ngadto sa mas taas nga lebel aron atong mabayaw ang uban nga nanginahanglan.”*

-ELDER ROBERT D. HALES



Ang QuickReg nagsilbi nga opisyal nga himan sa pagparehistro sa Simbahan alang sa tanang Welfare Self-Reliance ug EnglishConnect nga mga grupo sa tanang lebel. Gigarantiyahan sa QuickReg ang pagsunod sa mga palisiya sa pagkapribado sa datos sa Simbahan ug hapsay nga nag-sync sa mga kapanguhaan sa lider ug klerk (LCR).

Ang mga lider ug mga magtutudlo adunay katakus sa paghimo ug pagdumala sa mga grupo samtang nag-imbatar usab sa mga partisipante. Mapangita sa mga partisipante ang mga grupo sa lugar ug daling makarehistro nga sila-sila ra diha sa ilang kaugalingong pinulongan. Ang QuickReg makapahimo sa mga lider ug mga magtutudlo sa pagpalambo sa ilang serbisyo ngadto sa mga miyembro ug mga higala sa Simbahan pinaagi sa mga programa sa Simbahan.

## MGA BENEPISYO PARA SA MGA LIDER ug MAGTUTUDLO



### PAGHIMO UG PAG-DUMALA IMONG GRUPO

Sa pipila lang ka minuto, ang mga lider o magtutudlo makahimo og grupo. Ang mga grupo sa QuickReg makita online sa: [ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register/leader](https://ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register/leader)



### IPAAMBIT ANG UNIQUE LINK SA GRUPO

Ang kada grupo naay unique nga URL nga konektado niini. Puwedeng gamiton sa mga lider, magtutudlo, ug partisipante ang URL link/QR code aron imbitaron ang uban pinaagig email, text, WhatsApp, o social media.



### TAN-AWA ANG MGA REPORT SA LIDER UG KLERK KAPANGUHAAN (LCR)

Awtomatikong i-sync ang mga report sa pag-enroll ug pagtapos diha sa mga kapanguhaan sa lider ug klerk. Puwedeng gamiton sa mga konseho sa tigdumala kini nga mga report aron giyahan ang mga paningkamot sa pagpangalagad ug tabangang mouswag ang mga partisipante.



### APRUBAHI UG I-PRINT ANG MGA SERTIPIKO

Puwedeng maka-generate ang mga magtutudlo ug lider og mga sertipiko aron i-print, iapod-apod, ug saulogon ang pag-uswag sa mga partisipante.

## MGA BENEPISYO PARA SA MGA PARTISIPANTE



### PANGITAG GRUPO

Ang umaabot nga mga partisipante mahimong makit-an ang bukas nga mga grupo sa: [ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register](https://ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register).



### ANAA SA DAGHANG PINULONGAN

Anaa sa kapig 40 ka pinulongan (ug nagkadaghan pa), mas gipasayon sa QuickReg ang pagparehistro sa mga partisipante diha sa kaugalingon nilang pinulongan.



### IPAAMBIT UG IMBITARA ANG MGA HIGALA

Sagad, ang mga partisipante ang pinakamaayong mga ambassador sa among mga programa. Awhaga sila sa pagpaambit sa unique nga link/QR code sa grupo aron imbitaron ang mga higala ug pamilya nga moapil sa grupo.

## I-SET UP ANG IMONG GRUPO SA PIPILA LANG KA MINUTO

- STEP 1** Pag-log in sa QuickReg gamit ang imong Account sa Simbahan na username ug password - <https://ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register/leader>
- STEP 2** Pilia ang pinulongan ug klase sa grupo.
- STEP 3** Pilia ang lokasyon diin magkita ang grupo.
- STEP 4** Pilia ang sakop nga edad para sa grupo.
- STEP 5** Idugang ang mga detalye sa meeting (petsa sa pagsugod ug pagtapos, mga adlaw ug oras sa meeting).
- STEP 6** Pagdugang og mga facilitator.
- STEP 7** Pagdugang og limitasyon sa kapasidad (opsyonal).
- STEP 8** Ipaambit ang URL o QR code ngadto sa mga membro ug higala sa simbahan.

Awhaga ang uban sa pag-apil sa Self-Reliance nga grupo o EnglishConnect sa [ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register](https://ChurchofJesusChrist.org/self-reliance/register)

Ang EnglishConnect nga mga grupo gilista usab sa [englishconnect.org/join](https://englishconnect.org/join)



Learn more:  
[englishconnect.org/quickreg](https://englishconnect.org/quickreg)

**English**  
Connect